
Saksprotokoll i Fylkeseldrerådet -  27.10.2020 
 
Harald Ekroll sette fram slikt forslag: 

«Forslag om å innføre krav om at kommunar og helseføretak skal avtale korleis dei saman 
skal planleggje og utvikle tenester: 
 
Fylkeseldrerådet i Vestland støttar det som er kome fram i høyringsnotatet. 
 
Det er svært viktig at det vert inngått forpliktande avtalar og vil poengtere at avtalane må 
forankrast breitt i kommunane før dei vert vedtekne. Viktig at representantar for brukarane 
vert høyrd. 
 
Ein avtale må vere eit levende dokument som vert brukt og ikkje ligg og støvar ned i ei 
skuff. Avtalen bør følgjast opp kvart når og justerast etter behov og erfaring. 
 
Vi håper at dette vil kunne føre til betre tenester og opplevingar for brukarane.» 

 
 
Avrøysting 
Ekroll sitt forslag vart samrøystes vedtatt. 
 
 
Vedtak 
Fylkeseldrerådet vedtek å komme med følgjande høyringsuttale til «Forslag om å innføre krav om 
at kommunar og helseføretak skal avtale korleis dei saman skal planleggje og utvikle tenester»: 
 
Fylkeseldrerådet i Vestland støttar det som er kome fram i høyringsnotatet. 
 
Det er svært viktig at det vert inngått forpliktande avtalar og vil poengtere at avtalane må forankrast 
breitt i kommunane før dei vert vedtekne. Viktig at representantar for brukarane vert høyrd. 
 
Ein avtale må vere eit levende dokument som vert brukt og ikkje ligg og støvar ned i ei skuff. 
Avtalen bør følgjast opp kvart når og justerast etter behov og erfaring. 
 
Vi håper at dette vil kunne føre til betre tenester og opplevingar for brukarane. 
 


